
Mijn naam is Freerk Windstra en ik ben voorzitter van de vereniging voor 
Plaatselijk Belang te Surhuisterveen. 
 
U bent vooraf op de hoogte gesteld van de briefwisseling die wij met het 
College hebben gehad. Tevens hebben wij alle politieke partijen een 
verslag gedaan van de geschiedenis, betreffende het terugplaatsen van 
de zitbankjes bij de toren. 
 
Het college baseert het afwijzen van het terugplaatsen van de zitbankjes 
op een handtekeningactie die door twee bewoners van het Dalstrahiem 
is georganiseerd. 
Het bestuur kreeg dit voor het eerst te horen in februari 2017, ca negen 
maanden nadat de toren gerenoveerd is. 
Het argument van het College is dat wij nooit contact hebben gezocht 
met het Dalstrahiem. 
De bankjes stonden er sinds 1988. Bij het bestuur zijn nimmer klachten 
over de zitbankjes binnen gekomen, ook niet van de bewoners van het 
Dalstrahiem. 
Er was wel sprake van overlast, maar deze hangjeugd stond steeds voor 
Schippers of onder luifel van het Dalstrahiem. 
Toen later betonnen blokken (later vervangen door betonnen kubussen) 
werden geplaatst was dit probleem verdwenen. 
De bewoners van het Dalstrahiem hebben wel degelijk de gelegenheid 
gehad om met de vereniging voor plaatselijk belang over de zitbankjes te 
praten. Op onze jaarvergadering van 12 april 2017 zijn de bankjes als 
agendapunt aan de orde geweest. 
Alle inwoners van Surhuisterveen hebben wij een persoonlijke 
uitnodiging gezonden en als een herinnering hebben wij een advertentie 
in de Feanster geplaatst waarbij vermeld is dat de zitbankjes als 
agendapunt tijdens de vergadering behandeld zullen worden. 
De vergadering heeft unaniem besloten dat zij de zitbankjes 
teruggeplaatst wil zien. 
Geen bewoners van het Dalstrahiem had gevolg gegeven aan onze 
uitnodiging om tijdens de vergadering aanwezig te zijn. Wij hebben de 
gemeente daarvan op de hoogte gesteld. 
 
De handtekeningactie die door de bewoners van het Dalstrahiem was 
eenzijdig. Er kon alleen maar getekend worden als je tegen de zitbankjes 
was. Er is het bestuur gebleken dat hierbij druk op de bewoners is 
uitgeoefend om tegen te stemmen. Voorstemmers waren niet in de 
gelegenheid om te tekenen. Via een aantal bewoners kregen het bestuur 
te horen dat er onder grote druk getekend is door mensen die voor het 
terugplaatsen van de bankjes waren. 



Zij hebben getekend om de rust in het Dalstrahiem te bewaren. 
Het bestuur heeft de spijtoptanten verklaard dat hun namen binnen het 
bestuur zullen blijven om zodoende verdere onrust in het Dalstrahiem te 
voorkomen. 
 
Vlak voordat onze brief in het College zou worden behandeld kwam er 
via de heer Ronnie van der Veen (van Van der Velde Hoen makelaardij) 
een verzoek om een gesprek over de zitbankjes. Dat heeft het bestuur 
geweigerd omdat over twee dagen een besluit door het college zou 
worden genomen. 
 
Het besuur van plaatselijk belang Surhuisterveen is dan ook van mening 
dat de bankjes terugmoeten bij de toren. 
 
Graag voeg er als laatste punt aan toe dat eind juli 2017 ineens bleek 
dat de zitbankjes weer boven water zijn gekomen. De bankjes zijn keurig 
door medewerkers van de gemeente bij mij thuisbezorgd. Helaas bleek 
dat de bankjes niet compleet waren. Dit heb ik direct gemeld bij de 
medewerkers en dit tevens medegedeeld aan de gemeente. Er is direct 
toegezegd dat met verder zou zoeken. 
Tot op heden hebben wij daar geen antwoord op mogen ontvangen. 


